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Efter generalforsamling ( GF) konstituerede bestyrelsen sig og gik i gang med årets opgaver. 

Spørgsmål om digital arkivering blev rejst på GF 2012, og sidenhen blev det klargjort,at vi på serveren har 

arkiveringsmulighed. 

Et andet emne fra samme møde drejede sig om eventuelle solfangeranlæg på Tingstedet.  En henvendelse 

til Aarhus Kommune klargjorde, at lokalplan og lokale deklarationer sætter rammerne for solcelleetablering 

i et lokalområde. Derfor har vi i bestyrelsen studeret deklarationernes § 11.1, og følgelig bliver drøftelse og 

diskussion til afklaring af den nævnte § et emne på GF 2013. DERFOR bedes  I medbringe kopi af §11.1, som 

kan hentes på hjemmesiden. 

Fortovsfliser og deres tilstand har vi løbende vurderet og ikke fundet, at der er behov for udskiftning. Det 

skal her tilføjes, at vi har overvejet at udskifte fliser på østsiden af stamvejen ved indkørsel, men synes vi får 

for få fliser for for mange penge.  

Stamvejen ved udkørsel fra Tingstedet er omgivet af 2 trekantshække i bøg, og heldigvis – tak for det, Åge! 

– bliver hækkene behørigt sommerklippet. 

Der har i perioden været 1 byggesag, som godkendtes. 

Dette års containerplan dækker tiden fra primo april til ultimo november – 8 stykker i alt. 

2012 var året hvor Ejerlauget rundede de 40 år – altså et jubilæumsår. GF 2012 udtrykte også ønske om 

fejring, en jubilæumsfest den 10. november på Gasværket. Et udvalg blev nedsat og gik i gang med 

forberedelser, og vi manglede kun en endelig tilmelding fra beboerne, og så ville de ikke i tilstrækkeligt 

antal. Aflysning! 

Derimod var der god tilslutning en kold februardag til den årlige tøndeslagning med slikposer, kaffe og en 

skarp til halsen. Bravo! 

2 medlemmer fra bestyrelsen har deltaget i møder på Århus Friskole om trafikforhold i Aarhus Vest, og 

dette lokaltrafikale tiltag vil vi fortsat følge. 

Som flere nok har bemærket, er der opsat 2 skilte om Nabohjælp ved 2 indgange til Tingstedet. Der er også 

en hjemmeside som fortæller om, hvorledes man i  et’ lokalområde kan samarbejde om at sikre sig bedst 

muligt mod indbrudstyve. Vi må desværre konstatere, at dem har der været for mange af det sidste år. 
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